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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottságának 2023. május 11. (csütörtök) napján 8 óra 30 perckor Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő termében megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Bomba Gábor elnök; 

Rácz Zoltán elnökhelyettes 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag;  
Máté Péter bizottsági tag; 

 
Tanácskozási joggal megjelentek: Magyar Károly igazgatóságvezető; 
     dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
     Szántóné Karl Rita osztályvezető; 
     dr. Varga András osztályvezető; 

Kocsis Anikó osztályvezető 
      Neiner András stratégiai, tervezési munkatárs 

Kilián Máté kommunikációs referens; 
Murvai Árpád képviselő; 
Dési Ildikó közbeszerzési referens; 

      
Bomba Gábor elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy a 4 tagú bizottságból 4 
bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 8 óra 30 perckor megnyitja. 
 
Bomba Gábor elnök: Szeretném köszönteni új tagként Máté Pétert a bizottságban. Javaslom zárt 
ülésen tárgyalni a Zöld várossal kapcsolatos napirendet. Aki ezzel egyetért, kérem emelje fel a kezét.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a zárt ülés napirendjének elfogadására tett javaslatot, amelyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Bomba Gábor elnök: A kiküldött napirendekről szavaznánk. Van-e valakinek napirendi javaslata? 
Nincs, akkor a kiküldött napirendeket fogadnánk el egy sorrendváltoztatással. Aki egyetért a kiküldött 
napirendekkel, kérem emelje fel a kezét.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a bizottság napirendjének elfogadására tett javaslatot a 
sorrendváltoztatásra vonatkozó javaslattal együtt, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és az alábbi napirendet állapította meg: 
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NAPIREND 

 
1. napirendi pont: 

Javaslat jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztására 
(44. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor elnök 
Előadó: Bomba Gábor elnök 
 
2. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata használatában lévő segédmotorok 
értékesítéssel történő selejtezésére 
(46. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: Szántóné Karl Rita osztályvezető 
 
3. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata által benyújtott EUCF pályázathoz kapcsolódó 
vállalkozói szerződés módosítására 
(45. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Neiner András stratégiai tervezési munkatárs 
 
4. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és Polgármesteri Hivatala használatában lévő 
eszközeinek selejtezésére 
(47. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: Szántóné Karl Rita osztályvezető 
 
5. napirendi pont: 

A Szekszárd Megyei Jogú Város közigazgatási területén helyi, autóbusszal végzett, menetrend 
szerinti személyszállítási szolgáltatás ellátása tárgyában kötendő 2023-2024. évi közszolgáltatási 
szerződés-tervezet véleményezése 
(48. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
 
6. napirendi pont: 

A Magyar Vöröskereszt Tolna Megyei Szervezete közterület használati díj mellőzése iránti kérelme 

(49. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr. Varga András osztályvezető 



 

   

3 

 

7. napirendi pont: 

A Borvidék Futóegyesület közterület használati díj mellőzése iránti kérelme 

(50. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 

8. napirendi pont: 

Az Oxygen Group Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. együttműködési megállapodás megkötése iránti 
kérelme 
(56. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 

9. napirendi pont: 

Tájékoztatás a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú Óvoda fejlesztése Szekszárd 
Szőlőhegyen c. pályázat projektfejlesztést lezáró támogatási szerződés módosításról 
(54. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: Kocsis Anikó osztályvezető 
 
ZÁRT ÜLÉS: 
 
10. napirendi pont: 

Javaslat a „TOP 6.3.2-16-SE1-2017-00001 Zöld város-kivitelezés” tárgyban indított közbeszerzési 
eljárásban benyújtott ajánlatok érvényessége vonatkozásában a közbenső döntés meghozatalára 
(55. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Bagó Anita Szilvia osztályvezető 

 
1. napirendi pont: 
Javaslat jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztására 
(44. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor elnök 
Előadó: Bomba Gábor elnök 
 
Bomba Gábor elnök: Én javasolnám új tagunkat, Máté Pétert jegyzőkönyv hitelesítőnek. Péter, 
elvállalod-e a feladatot? 
 
Máté Péter bizottsági tag: Elvállalom.  
 
Bomba Gábor elnök: Köszönöm. Van-e valakinek más javaslata? Nincs, akkor erre szavaznánk. Aki 
egyetért, kérem emelje fel a kezét.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a jegyzőkönyv-hitelesítő személyére tett javaslatot, amelyet a bizottság 
4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 
47/2023. (V.11.) határozata 

jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 60. §-ára tekintettel a 
bizottság üléseiről készült jegyzőkönyvek hitelesítőjévé Máté Pétert választja meg. 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős:  Bomba Gábor elnök 
 
Bomba Gábor elnök: Köszönöm szépen. A jegyzőkönyv-hitelesítő Máté Péter lesz a továbbiakban. 
 
2. napirendi pont: 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata használatában lévő segédmotorok 
értékesítéssel történő selejtezésére 
(46. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: Szántóné Karl Rita osztályvezető 
 
Bomba Gábor elnök: Ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése, javaslata? 
 
Máté Péter bizottsági tag: Nekem van. Ezek a robogók fillérekből üzemeltethetők, egy robogóval 
pillanatok alatt ott lehet lenni bárhol, ellenőrizni zöld felületet, járdát, amit kell, amiért egyébként 
vettük ezeket a motorokat. Én értem, hogy sokkal jobb dolog beülni egy autóba és egész nap várni 
arra, hogy nincs autó és nem tudunk kimenni és elücsörgünk az irodában, de gyalog meg lehet tenni 
egy nap szerintem 3-4 km-t, sokkal többet nem hiszem, hogy bejárnak, de legyen 12, motorral meg 
lehet tenni 200-at könnyedén. Megnéztem az értékbecslést, nem kívánok róla nyilatkozni. Nem tudom, 
néztétek-e? Azért, mert a gumi esetlegesen kopott, de megkérdőjelezem, ezek a motorok nem mentek 
annyit, hogy a gumi elkopjon, maximum elöregedett a gumi. 2008-as, 2006-os motorokról beszélünk. 
Én azt mondom, hogy hívjuk fel igazgatóságvezető úrnak a figyelmét arra, hogy szervizeltesse le a 
motorokat és használják. Meggyőződésem, hogy ez a legolcsóbb verzió, és 150.000 forintért nem kell 
eladni.  
 
Bomba Gábor elnök: Annyit tudok hozzáfűzni, hogy ha a hivatalon belül mégse sikerül senkinek találni 
feladatot motorra, akkor a Távhő jelezte, hogy ők nagyon jól tudnák használni.  
 
Máté Péter bizottsági tag: Én látom például a zöldfelületeseket. Az Ipari Parkba ahányszor megyek ki, 
vagy oda vagy visszafelé jön az autó, egy ember ül az autóban és megy vele. Akinek B-s jogosítványa 
van, az el tud menni robogóval is. Egész nyáron süt a nap, ha esik az eső, nem kell vele menni, de 
nagyon sok helyre oda lehet érni, meg lehet ott a helyszínen állni, és pillanatok alatt tovább lehet 
menni, és lehet beszélni is az emberekkel. Én robogóval közlekedek, ezt látjátok, sokkal hatékonyabb, 
sokkal gyorsabb, tehát összehasonlítani nem lehet egy autós közlekedéssel. Ezért vették annak idején, 
ezért történt meg a vásárlás, csak elfelejtődött, valamiért nem volt szimpatikus a dolog.  
 
Bomba Gábor elnök: Az lenne a javaslat, hogy a polgármesteri hivatal hozza rendbe a motorokat. 
 



 

   

5 

Máté Péter bizottsági tag: A 10-es választókerületben van egy szerviz, úgy hívják Frontauto, 
márkaszervíz is egyébként, ezeket a motorokat tudja szervizelni, van hozzá alkatrésze, hozzáértő. 
Nekem is volt ilyenem, gond nélkül mennek 10-20 évig.  
 
Bomba Gábor elnök: Meg kellene fogalmaznunk a határozati javaslatot.  
 
Máté Péter bizottsági tag: Nem járulunk hozzá az értékesítéshez, a motorokat szervizeltessék. Van 
Szekszárdon motorszerviz, a 10-es választókerületben található, máshol nem tudok, de az Imre az 
tényleg van. Szervizeltessük a motorokat, és kezdjék el használni őket. Ha tiltakoznak, akkor jelezzék.  
 
Bomba Gábor elnök: Rendben. Ezzel kapcsolatban van-e valakinek még kérdése? Ha nincs, akkor erre 
a módosító javaslatra szavaznánk.  
 
Máté Péter bizottsági tag: Osztályvezető úr, van ellenvetésed? A közterület-felügyelőidnek a 
közlekedési eszköze lenne, hogy ha hajlandóak lennének vele menni. Régen hajlandóak voltak vele 
menni, most nem tudom, mi történt, hogy miért nem. Nem hiszem el, hogy ekkora bajuk van, hogy 
nem lehet őket beüzemelni, de a Plesz Imre az megteszi.  
 
Bomba Gábor elnök: Aki ezzel egyetért, kérem emelje fel a kezét.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a módosító javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

48/2023. (V.11.) határozata 
a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata  

használatában lévő segédmotorok értékesítéssel történő selejtezéséről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004. (XII. 1.) rendelete 27. 
§ (2) bekezdés alapján 
 

1. a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonában lévő, a Gazdasági Igazgatóság 
által előterjesztett selejtezési jegyzéken szereplő segédmotorok értékesítését és selejtezését 
nem támogatja; 

 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a motorok szervizeltetésével kapcsolatos intézkedések 
megtételére; 

 
Határidő: 2023. május 31. 
Felelős: Czinege Richárd vezető gondnok 
 

3. felkéri a Polgármesteri Hivatalt az 1.) pontban szereplő segédmotorok közterület-felügyelet 
által történő használatára. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: dr. Varga András osztályvezető 
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3. napirendi pont: 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata által benyújtott EUCF pályázathoz kapcsolódó 
vállalkozói szerződés módosítására 
(45. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Neiner András stratégiai tervezési munkatárs 
 
Bomba Gábor elnök: Itt úgy látom, hogy egy módosítást kell végrehajtani magán a pályázati anyagon, 
mert a formai előírásokat nem teljesítette, ha jól értettem az előterjesztést. Ez viszont plusz pénzünkbe 
kerül, amire elméletileg van fedezet, de akkor is furcsa, hogy amikor megrendelünk valamit, annak a 
módosítása, ha nem szabályszerűen készült el, ez mégiscsak pénzbe kerül. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Ezt valaki külsős készítette? 
 
Bomba Gábor elnök: Igen. Elkészült, utána visszadobták a pályázatot, vagy amit elkészített, hogy 
formailag nem jó.  
 
Máté Péter bizottsági tag: Amire én azt mondtam, hogy ne menjünk bele? 
 
Bomba Gábor elnök: Nem, ez az, amit egyszer már elfogadtunk, a stratégiai terve a városnak. Az nem, 
az még sehol sem tart, az majd jövőre lesz baj. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Lehívjam az Andrást?  
 
Máté Péter bizottsági tag: Szólj neki, ha itt van, jöjjön le.  
 
Neiner András megérkezik az ülésterembe. 

 
Bomba Gábor elnök: András, az merült fel kérdésként, hogy miért volt szükség módosításra, miért nem 
tudtuk előre, hogy formailag rossz lesz az, amit elkészített a külsős pályázatkészítő, és miért kerül ez 
nekünk pénzbe?  
 
Neiner András stratégiai, tervezési munkatárs: Mondhatom azt, hogy ez az első nemzetközi 
projektünk és nem mozogtunk benne még annyira otthonosan. Van egy nemzeti kapcsolattartó 
minden országban, és a mi nemzeti kapcsolattartónk sem jelezte, hogy van egy ilyen 
formanyomtatvány, vagy sablon, amit lehet használni, vagyis kell használni pontosabban, úgyhogy mi 
a legjobb szándékkal elvégeztettük velük a munkát, aztán kiderült, hogy ebbe a sablonba kell 
átdolgozni. Természetesen utólag visszaolvasva voltak rá utalások, csak azt nem a pályázat 
meghirdetésekor töltötték fel, hanem később lett elérhető.  
 
Máté Péter bizottsági tag: Ez a mi sarunk, vagy a megbízottunk sara?  
 
Neiner András stratégiai, tervezési munkatárs: Őket nem azzal bíztuk meg, hogy ezt tudják és ezt nekik 
kellett volna tudni, habár a szerződésükben benne van megjelölve a kiírónak az oldala, honlapja, de 
nem gondolnám, hogy elmarasztalhatók ezért. Ők elvégzik a munkát és mi töltjük fel, én töltöttem fel 
most az új sablonba, nekünk van hozzáférésünk, nekünk van kódunk, mi vagyunk a 
kedvezményezettek, ők igazából külső szakértőként elvégezték a feladatukat, átadták nekünk, és mi 
töltjük fel, ezért van szükség a módosításra.  
 
Máté Péter bizottsági tag: Megítélésed szerint nem verhető rájuk?  
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Neiner András stratégiai, tervezési munkatárs: Szerintem nem.  
 
Bomba Gábor elnök: Tehát nem tudjuk rajtuk leverni. 
 
Neiner András stratégiai, tervezési munkatárs: De nem is kell leverni, ha megcsinálták.  
 
Bomba Gábor elnök: Miért nem írjuk mi be a sablonba 1,5 milliért? Át kell gépelni egy anyagot egy 
másik sablonba.  
 
Neiner András stratégiai, tervezési munkatárs: Azért nem egészen. Át kell gépelni, valóban volt vele 
munka, de ők ezt minden további nélkül vállalták, megcsinálták. Azt gondolom, hogy nagyon jó partner, 
és remélem, hogy máskor is tudunk velük dolgozni. Végig az együttműködés során készségesek voltak, 
pontosak, betartották, nem tudok rájuk semmi rosszat mondani. 
 
Bomba Gábor elnök: Alkudni nem lehet? 
 
Neiner András stratégiai, tervezési munkatárs: Igazából megvan rá a fedezet. Nem kell nekünk 
hozzátenni önrészt. Ez a pályázat 60.000 euro, ezt fedezi. Nem kell hozzátenni semmit önkormányzati 
forrásból. 
  
Bomba Gábor elnök: Köszönjük a tájékoztatást, szavazás következik. Legközelebb jobban figyeljünk 
oda. Azt írjuk be a szerződésbe, hogy mindenképpen dolga, ha a kiírás változik, vagy bármi, annak az 
utánkövetése, csináljunk erre egy sablont. Aki ezzel egyetért, kérem emelje fel a kezét.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

49/2023. (V.11.) határozata 
az EUCF pályázathoz kapcsolódó vállalkozói szerződés módosítására  

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 

az Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az Önkormányzat Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 1. melléklet, Gazdasági és 

Városfejlesztési Bizottság 16. e) pontjában rögzített hatáskör alapján 

 
1. dönt a Reál-Energo Kft. (Székhely: 1062 Budapest, Székely B. utca 10. 1. em. 20. ajtó, 

cégjegyzékszám: 01-09-412064, adószám: 11792721-2-42, képviseli: Lakatos Tibor ügyvezető) 
és Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata (Székhely:7100 Szekszárd, Béla király tér 8. 
adószám: 15733562-2-17, képviseli Ács Rezső polgármester) között létrejött vállalkozási 
szerződés módosításáról – a mellékelt tervezetben foglalt tartalommal. 

 
Határidő: A döntéshozatal napja 

 Felelős:  Bomba Gábor elnök 
 

2. felhatalmazza a Polgármestert a szerződés-módosítás aláírására. 
 

Határidő: A döntéshozatal napja 
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Felelős:  Bomba Gábor elnök 
 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: A döntéshozatal napját követő 5 napon belül 
Felelős:  Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 

 
4. napirendi pont: 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és Polgármesteri Hivatala használatában lévő 
eszközeinek selejtezésére 
(47. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: Szántóné Karl Rita osztályvezető 
 
Bomba Gábor elnök: Rita kívánod-e kiegészíteni? 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: Nem szeretném kiegészíteni.  
 
Máté Péter bizottsági tag: Szerintem a leírtak alapján ezek az asztalok, székek, elavultak, öreg gépek. 
Ezek elhasználódott eszközök, egyenként nem fogjuk átnézni, hogy vissza lehet-e csavarozni az asztal 
lábát vagy nem.  
 
Bomba Gábor elnök: Van-e valakinek kérdése ezzel kapcsolatban? Nincs, akkor a selejtezés 
elfogadásáról szavaznánk. Aki ezzel egyetért, kérem emelje fel a kezét. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a selejtezésre tett javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

50/2023. (V.11.) határozata 
a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és Polgármesteri Hivatala  

használatában lévő eszközeinek selejtezéséről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004. (XII. 1.) rendelete 27. 
§ (2) bekezdés alapján  
 

1. dönt arról, hogy a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és Polgármesteri Hivatala 
tulajdonában lévő a mellékelt selejtezési jegyzéken szereplő kis-, és nagyértékű tárgyi eszközök 
(köztük a TOP-6.6.1-15-SE1-2016-00001 projekt keretében beszerzett 311207065 leltári számú 
Zanussi hűtőszekrény) selejtezésre kerüljenek; 

 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Czinege Richárd vezető gondnok 

 
2. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát, hogy a tárgyi eszköz nyilvántartásból 

vezesse ki a jegyzéken szereplő eszközöket. 
 

Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Szántóné Karl Rita osztályvezető 
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5. napirendi pont: 
A Szekszárd Megyei Jogú Város közigazgatási területén helyi, autóbusszal végzett, menetrend 
szerinti személyszállítási szolgáltatás ellátása tárgyában kötendő 2023-2024. évi közszolgáltatási 
szerződés-tervezet véleményezése 
(48. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
 
Bomba Gábor elnök: Frakcióvezető úrral is egyeztettünk, benyújtottam egy módosító javaslatot, 
mindenkinek ki lett küldve, a lényegét azért felolvasnám, hogy az alábbi módosításokat kérnénk a 
szerződésen, hogy a szolgáltató méltányos nyereségként 2,5 % legyen elfogadva, a várható 
bérfejlesztési támogatással csökkentett ellentételezési igény maximum 200 millió forintban kerüljön 
megállapításra, azzal, hogy az éves beszámoló tárgyalásakor pedig a felek elszámolnak egymással, a 
ténylegesen felmerült költségek és bevételek alapján, de ez nem haladhatja meg a 200 millió forintot. 
Ez azt jelenti praktikusan, hogy ha olcsóbban meg tudták oldani, akkor még vissza is kell adniuk pénzt, 
és a szolgáltató ennek megfelelően készítse el a menetrendet, valamint szekszárdi lakcímkártyával a 
szolgáltatást 75 %-os kedvezménnyel kell nyújtani. Ez vonatkozzon jegyre, bérletre, minden olyan 
szolgáltatásra, amit autóbusszal lehet igénybe venni. Felhívnánk a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1. 
pontban foglaltakat képviselően járjon el a szolgáltató felé, a szerződés-tervezet végleges 
szövegezésére irányuló egyeztetéseken, majd azt követően terjessze a tervezetet a közgyűlés elé 
jóváhagyásra. Itt lenne még egy javaslatom, hogy az egyeztetésre a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 
elnökét is meg kell hívni, tehát hogy a két bizottsági elnök, vagy annak meghatalmazottja is részt 
vehessen a megbeszéléseken. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Én még javasolnám bevenni ebbe az egyeztető delegációba az 
alpolgármester urat. Úgy gondolom, hogy alpolgármester úr, és a Pénzügyi Bizottság, valamint a GVB 
elnök együttesen járjon el ebben. Nagyon fontos a dolog, mert utána dönteni kell a közgyűlésen is, és 
így van meg az egységes döntés, és a közgyűlés tagjai, mindenki értesüljön róla, hogy miről is 
beszélünk. Ezért én azt javaslom, hogy egy ilyen 3-as delegációval tárgyaljunk.  
 
Bomba Gábor elnök: Ezzel kapcsolatban van-e még valakinek javaslata?  
 
dr. Varga András osztályvezető: Nem javaslat, csak egy észrevétel. Említetted a 2,5 %-ot, ez 
gyakorlatilag már szerepel a szerződés-tervezetben, tehát ezt már sikerült lealkudni, mert 5 %-ról 
indult ugye a méltányos nyereség, aztán mi javasoltuk ennek a csökkentését. Visszamentek 3,5 %-ra, 
és időközben, amit megküldtek legújabb tervezetet, ebben már 2,5 % szerepel, tehát a mi 
javaslatunknak megfelelően 2,5 %-ra csökkentették ezt a nyereségigényüket.  
 
Máté Péter bizottsági tag: Ha ugyanazt többször elmondjuk, az csak jobban bevésődik, tehát 
nyugodtan mondjuk többször.  
 
Bomba Gábor elnök: Csak nehogy a tárgyalások folyamán, mikor azt mondjuk, hogy 200 meg 75 %, 
akkor mondják jó, jó, de akkor az legyen 6. Jobb, ha most kijelentjük, hogy ezeket szeretnénk így, persze 
örülünk, hogy egy pontot elfogadtak, akkor ezzel tudunk menni.  
 
dr. Varga András osztályvezető: Még esetleg a büntetőkamatban próbálkoztunk, de abba nem mentek 
bele, ugye a jegybanki alapkamat +8 % van meghatározva a szerződés-tervezetben, ez most kb. 26 % 
körül van. 
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Máté Péter bizottsági tag: Úgy gondolom, ha kemények vagyunk, mert ebben a 200-ban kemények 
vagyunk, akkor legyünk konzekvensek, fogadjuk el. Nekik is kell biztosíték arra, hogy a 200 az 200, 
meglesz, és akkor még a menetrend vágást várjuk tőlük. 
 
dr. Varga András osztályvezető: A menetrend vágás az legkorábban szeptember 1-től vezethető be, 
tehát éves szinten ez negyedévet fog jelenteni, ami a költségek vonatkozásában csökkenés, de a 
társaság nyilatkozik majd. 
 
Máté Péter bizottsági tag: De efelé menjünk el. 
 
Bomba Gábor elnök: Ha elfogadják a 200-at, akkor fizessünk időben. 
 
dr. Varga András osztályvezető: Azzal nincs is gond, hogy elfogadják a 200-at, hanem majd az 
elszámolásnál, hogy nem lehet több a 200-nál. Most a közgyűlés fogja tárgyalni a 22-es beszámolót, a 
2022. évi költség az 477 millió forint volt.  
 
Bomba Gábor elnök: Ezzel kapcsolatban valakinek van-e kérdése? Nincs, akkor ezzel a kiegészítéssel 
fogadnánk el a módosítót, tehát hogy a GVB, a PB elnök és az alpolgármester is vegyen részt az 
egyeztetéseken. Aki ezzel egyetért, kérem emelje fel a kezét.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a kiegészített módosító javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

51/2023. (V.11.) határozata 
a helyi, autóbusszal végzett, menetrend szerinti személyszállítási szolgáltatás ellátása tárgyában 

kötendő 2023-2024. évi közszolgáltatási szerződés-tervezet véleményezéséről  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyűlés Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága a Szervezeti és 
Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) rendelet 1. melléklet, Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottság alcím 4.7. pontja szerinti hatáskörében eljárva megtárgyalta a helyi, autóbusszal végzett, 
menetrend szerinti személyszállítási szolgáltatás ellátása tárgyában kötendő 2023-2024. évi 
közszolgáltatási szerződés-tervezetet és  
 
1. a következő módosítási javaslatokat teszi: 

 A szolgáltató méltányos nyereségként, 2,5 % ra kerüljön módosításra.  

 A várható bérfejlesztési támogatással csökkentett ellentételezési igény maximum 200 millió Ft 
-ban kerüljön megállapításra, azzal, hogy az éves beszámoló tárgyalásakor pedig a felek 
elszámolnak egymással a ténylegesen felmerült költségek és bevételek alapján, de maximum 
200 millió forintban.  

 Szolgáltató a maximum 200 millió forint ellentételezési igény szinthez igazodóan készítse el az 
új menetrend javaslatot. 

 Szekszárdi lakcímet igazoló lakcímkártyával a helyi menetrend szerinti személyszállítási 
szolgáltatást 75 % os kedvezménnyel kell nyújtani (jegy, bérlet, stb). 

 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
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2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1. pontban foglaltakat képviselve - az alpolgármester és 
a frakcióvezetők bevonásával- járjon el a szolgáltató felé a szerződés-tervezet végleges 
szövegezésére irányuló egyeztetéseken, majd azt követően terjessze a tervezetet a közgyűlés elé 
jóváhagyásra. 

 
Határidő: 2023. június 15. 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 
6. napirendi pont: 
A Magyar Vöröskereszt Tolna Megyei Szervezete közterület használati díj mellőzése iránti kérelme 
(49. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 
Bomba Gábor elnök: Úgy tudom, hogy a rendezvényen már túl is vannak, kicsit későn került elénk. Én 
támogatnám a használati díj elengedését. Ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése vagy másik 
véleménye? Nincs, akkor arra szavaznánk, hogy elengedjük a használati díjat. Aki ezzel egyetért, kérem 
emelje fel a kezét. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a díj mellőzése iránti kérelmet, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

52/2023. (V.11.) határozata 
a Magyar Vöröskereszt Tolna Megyei Szervezete közterület használati díj mellőzésére vonatkozó 

kérelméről 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1.1 pontjában, továbbá a közterületek használatáról szóló 
4/2019. (II.5.) önkormányzati rendelet 15. § (2) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján eljárva, a 
Magyar Vöröskereszt Tolna Megyei Szervezete Megyei Elsősegélynyújtó Verseny elnevezésű 
rendezvényének lebonyolítása kapcsán benyújtott, a közterület használati díj elengedésére vonatkozó 
kérelmét támogatja, és hozzájárul a közterület használati díj mellőzéséhez. 
 
Határidő:  döntéshozatal napja 
Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 
 
7. napirendi pont: 
A Borvidék Futóegyesület közterület használati díj mellőzése iránti kérelme 
(50. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 
Bomba Gábor elnök: Ezt is már a rendezvény után tudtuk tárgyalni, mert a GVB-nek működési zavarai 
voltak a múltban. Szerintem egy nagyon nagy rendezvényt hoztak ide a városba mindenki örömére, és 
rengeteg ember volt ezen a rendezvényen, a vállalkozók ebből jól profitáltak, reméljük, ez megjelenik 
majd az iparűzési adóban is, úgyhogy támogatnám az ilyen rendezvényeknek a díjmellőzését. Ezzel 
kapcsolatban van-e valakinek más véleménye vagy kérdése. Nincs, akkor arról szavaznánk, hogy 
elengedjük a közterület használati díjat. Aki ezzel egyetért, kérem emelje fel a kezét.  
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Az elnök szavazásra teszi fel a díj mellőzése iránti kérelmet, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

53/2023. (V.11.) határozata 
a Borvidék Futóegyesület közterület használati díj mellőzésére vonatkozó kérelméről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1.1 pontjában, továbbá a közterületek használatáról szóló 
4/2019. (II.5.) önkormányzati rendelet 15. § (2) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján eljárva, a 
Borvidék Futóegyesület Borvidék Félmaraton elnevezésű rendezvényének lebonyolítása kapcsán 
benyújtott, a közterület használati díj elengedésére vonatkozó kérelmét támogatja, és hozzájárul a 
közterület használati díj mellőzéséhez. 
 
Határidő:  döntéshozatal napja 
Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 
 
8. napirendi pont: 
Az Oxygen Group Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. együttműködési megállapodás megkötése iránti 
kérelme 
(56. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 
Bomba Gábor elnök: Itt a Rádió1-ről van szó. Röviden összefoglaljátok? Én úgy értettem, hogy ők is 
egy közterület használati díjat váltatnának ki, hirdetéssel elbartereznénk ezt. 
 
dr. Varga András osztályvezető: Közel 1 hónapon át hirdetnének szekszárdi eseményeket meg magát 
a várost. A közterület használati díj 78.000 forint lenne, ezt gyakorlatilag így elbartereznénk. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Nekem van egy kérdésem. Ki fogja jóváhagyni a hirdetés szövegét? 
 
dr. Varga András osztályvezető: Ezt velünk egyeztetik előtte. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Kivel?  
 
dr. Varga András osztályvezető: Gondolom majd a Mátéékkal, vagy amit mondotok. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Azzal kiegészíteném, hogy a hirdetés szövegét, tartalmát a GVB hagyja jóvá.  
 
dr. Varga András osztályvezető: Ez nem mindig ugyanaz a hirdetés lenne. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Mindegyiket András. Mindegyik hirdetést szeretnénk jóváhagyni. Azt, hogy 
mit hirdetünk és mi a szövege, azt szeretné a GVB jóváhagyni. 
 
dr. Varga András osztályvezető: De ez már 15-én kezdődne. 
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Máté Péter bizottsági tag: Akkor is, 11-e van. Rendkívüli ülés is lehet, nem gond, de szeretnénk 
mindenről tudni. Van akadálya ennek, Gábor?  
 
Bomba Gábor elnök: Én kiterjeszteném az összes hirdetésre, nem csak a Oxygen Groupra ezt. 
  
Máté Péter bizottsági tag: Akkor javasoljál. 
 
Bomba Gábor elnök: Akkor azt javasolnám, hogy ezt terjesszük ki az összes város által megjelenített 
hirdetésre, hogy előzetes egyeztetés legyen a Gazdasági Bizottsággal, jóváhagyás. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ez így aggályos, akkor az SZMSZ-be bele kell rakjátok. A GVB 
arról nem dönthet, akkor javasoljátok a közgyűlésnek az SZMSZ módosítást.  
 
Máté Péter bizottsági tag: Rendben, javasoljuk.  
 
dr. Varga András osztályvezető: Meg akkor pontosan, hogy milyen jellegű hirdetésekre gondoltok. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Mindenre. 
 
dr. Varga András osztályvezető: Rendben, csak van olyan, amikor 1-2 napon belül kell megjelentetni 
hirdetést.  
 
Máté Péter bizottsági tag: Rendkívüli. 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Most indul a mezőgazdasági összeírás, amit segítünk csak hirdetni. 
Ilyet is? Tehát nem mi végezzük. 
 
dr. Varga András osztályvezető: A Statisztikai Hivatal megkérte az önkormányzatot, hogy segítsen a 
mezőgazdasági összeírásban, hogy megjelenteti ezt. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Ilyet nem szeretnénk. András, te itt a legrutinosabb vagy és nálad korábban 
senki nem dolgozott itt a jelenlévők között, ezért kérjük a segítségedet ebben, fogalmazd meg a 
Móninak. Te már voltál bizottsági referens is régen.  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nincs mit rajta most megfogalmazni, ahhoz, hogy törvényes 
legyen a döntés, most csak a közgyűlésnek lehet tenni egy javaslatot az SZMSZ módosítására. Csak ezt 
követően hagyhatja jóvá a bizottság a város által megjelentetni kívánt összes hirdetés tartalmát.  
 
Bomba Gábor elnök: Ezzel a 2 kiegészítéssel szavaznánk. Aki ezzel egyetért, kérem emelje fel a kezét.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a kiegészített határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

54/2023. (V.11.) határozata 
az Oxygen Group Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. együttműködési megállapodás megkötésére 

vonatkozó kérelméről 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. 
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mellékletének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1.12. pontjában rögzített feladata, továbbá 
a közterületek használatáról szóló 4/2019. (II.5.) önkormányzati rendelet 15. § (2) bekezdésében 
kapott felhatalmazás alapján eljárva 
 

1. az Oxygen Group Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. együttműködési megállapodás 
megkötésére vonatkozó kérelmét támogatja és hozzájárul, hogy a 2023. május 17-én a Garay 
téren tartandó élő rádióközvetítés kapcsán egyébként fizetendő közterület használati díj 
ellenében ellenszolgáltatásként a RÁDIÓ 1 budapesti frekvenciáján, összesen 20 alkalommal 
– alkalmanként 60 másodperces blokkban – a SZMJV Önkormányzattal előre egyeztetett, a 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság által előzetesen jóváhagyott, Szekszárd várossal 
kapcsolatos híreket, programokat, közleményeket, reklámokat sugározzon. 

 
Határidő: 2023. május 11. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 
2. felhívja a polgármestert az 1. pont szerinti együttműködési megállapodás aláírására; 

 
Határidő: 2023. május 17. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
 

3. javasolja a Közgyűlésnek a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) 
önkormányzati rendeletének módosítását, a bizottság hatásköreinek a hirdetésekkel 
kapcsolatos tartalmak jóváhagyásával való kibővítése vonatkozásában. 

 

Határidő: 2023. május 25. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
 Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető 
 
9. napirendi pont: 
Tájékoztatás a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú Óvoda fejlesztése Szekszárd 
Szőlőhegyen c. pályázat projektfejlesztést lezáró támogatási szerződés módosításáról 
(54. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: Kocsis Anikó osztályvezető 
 
Bomba Gábor elnök: Anikó, kívánod kiegészíteni vagy elmondani röviden? 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Ez az előterjesztés kicsit meghaladta a korát, itt volt egy közel 1 hónapos 
hátrányunk. Nekünk a projektet muszáj volt menet közben is kezelni, ez egy utólagos jóváhagyás, tehát 
ez a támogatási szerződésmódosítás már aláírásra került. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Én kérdeznék. Itt azt látom, hogy szeptember végére a projekt befejeződik. 
Ez csak a fele építkezést jelenti, vagy a bútorozásostól, mindenestől beköltözhető lesz ez az óvoda? 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: A kivitelezői szerződést menet közben a pótmunkaigénnyel kapcsolatban 
módosítanunk kellett, a kivitelezőnek a véghatárideje augusztus 31. Ő 1 hónappal korábban végezni 
fog, mint a projekt fizikai zárása, az 1 hónapos különbség pont az eszközbeszerzésekből fakad.  
 
Máté Péter bizottsági tag: Mikor költözhetnek be a gyerekek az óvodába, vagy a bölcsődébe? 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Véleményem szerint legkorábban január 1-én.  
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Máté Péter bizottsági tag: Nekünk az a fontos, nem a dokumentálások, hanem az, hogy mikor lehet 
ténylegesen birtokba venni. Arról majd még beszélnünk kell, hogy hogyan legyen.  
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Nincs elég beiratkozó. A köznevelési törvény mögé tudunk egy kicsit bújni, 
mely előírja azt, hogy óvodai, iskolai intézményi átszervezések csak a nyári időszakban történhetnek. 
A most szeptember 1-i beíratást és az épület üzemeltetését át tudjuk az óvoda esetében 2024. 
szeptember 1-ig vészelni, viszont a bölcsőde a szociális törvény hatálya alá tartozik, tehát a bölcsődénél 
nem tudom tovább bundázni, csak január 1. A projektet addigra biztosan lezárjuk, megkapjuk a 
használatbavételi engedélyeket, és ugye a bölcsődei nevelés az nem a köznevelési törvény hatálya alá 
tartozik, bármikor lehet bölcsődei csoportokat indítani, tehát ott mondjuk a január. Ott folyamatosan 
érkezhetnek a gyermekek, meg lehet hirdetni.  
 
Bomba Gábor elnök: Köszönjük szépen. A határozati javaslatra szavaznánk. Aki ezzel egyetért, kérem 
emelje fel a kezét.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

55/2023. (V.11.) határozata 
a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú Óvoda fejlesztése Szekszárd Szőlőhegyen c. 

pályázat projektfejlesztést lezáró támogatási szerződés módosításról jóváhagyására 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 7/2023. (III.30.) önkormányzati rendelet 1. melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 17. 2. a), b) pontjában meghatározott hatáskörében 
eljárva  
 

1. jóváhagyja a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú Óvoda fejlesztése Szekszárd 
Szőlőhegyen c. pályázat projektfejlesztés végi támogatási szerződésmódosítást. 

 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Bomba Gábor elnök  
 

2. jóváhagyja, hogy a Polgármesteri Hivatalt tegye meg a projektfejlesztésvégi támogatási 
szerződésmódosítás vonatkozásában a szükséges intézkedéseket. 
 
Határidő: döntéshozatal napját követő 5 napon belül 
Felelős: Kocsis Anikó osztályvezető 
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További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 8 óra 59 perckor berekeszti.  A 
bizottság zárt ülésen folytatja tovább munkáját.  
 

K.m.f 
 
 
 

Máté Péter 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
Készítette: 

dr. Holczer Mónika 
  jegyzőkönyvvezető 

  
 

 

 

Bomba Gábor 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Biró Gyula 
                aljegyző 

 


